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漁業局：解決供過於求 

(蒲种10日讯）渔业发展局主 

席莫哈末法兹指出，该局正在与农 

业及农基工业部深入探讨，是否要 

让海产恢复出口，以解决供过于求 

的问题。 

6海产禁出口冷冻库爆满 

莫哈末法兹（前排右二起）为嘉马鲁丁扣上印 

有“Cekap�Amanah�Peduli"字眼的胸章。右为乌 

恩东。 

政府从今年1月1日至2月28日，禁 

止6种海产出口，即甘望鱼、沙丁鱼、 

甘文鱼、黄尾鱼、鲳鱼及虾 

由于部分海产的本地需求较低，以 

致出现严重供过于求的现象，渔民的冷 

冻库甚至因此爆满。 

莫哈末法兹指出，确实有渔民希望 

政府可以通融，让他们出口本地市场需 

求比较低的海产。 

“当需求不高，这些特定海产的供 

应量越来越多，导致供过于求。” 

莫哈末法兹今R在该局发表新年献 

词后受询时说，禁止出口6种海产是农 

业部的决定。 

他解释，禁止有关海产出口是为了 

确保海产足以供应本地市场，并且稳定 

鱼价 

“这是政府的用意，因为佳节和 

天气会影响渔获，海产供应量可能会不 
足°，， 

他说说，渔获会因天气而受影响， 

导致鱼价起伏不定，当局将会寻求永续 

解决方案，提高渔业资源，同时也会用 

尽方法和资源来保障渔民的福利 

4億口撥-充建•碼頭提升設施 

莫 
哈末法兹说，渔业发展局在2019年财政预算 

案中获得大约4亿令吉的拨款，该局今年将会 

善用有关拨款，包括兴建码头、修复码头、提升设施 

等。 

他说’该局已决定兴建新码头的地点位于纳闽，现 

阶段处于招标程序。 

“我们也会物色其它有潜质的地点兴建新码头，同 

时也会依据渔民的需求而决定地点“ 

擬推App供査海產市價 

吳 
•哈末法兹希望渔业发展局能够成为农业部旗 

：下最先进的机构。 

“我们希望能够与时并进，善用科技，计划推介 

手机应用程式（app )，让使用者方便查询海产鱼类 
的每日市价。” 

甫上任2个月的莫哈末法兹在活动上发表新年致 

词时，不断激励在场的职员，并指渔业发展局在国家 

经济发展中扮演重要角色，确保国民拥有足够的渔量 

和粮食。 

出席者包括渔业发展局总监嘉马鲁丁、副总监乌 

恩东和拉惹凯里。 
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—丨随u丨 

Headline Fisheries dept: 6 marine products to be exported in views of over-supply
MediaTitle Sin Chew Daily
Date 11 Jan 2019 Color Full Color
Section Nation Circulation 294,476
Page No 13 Readership 883,428
Language Chinese ArticleSize 361 cm²
Journalist N/A AdValue RM 11,352
Frequency Daily PR Value RM 34,057



6觀產詔恢復出口 

漁業局農業部探討 i 
(蒲种10日讯）渔业发展局主席莫哈 

末法依兹说，该局正和农业与农基工业 

部探讨是否要让海产恢复出口，以解决 

供过于求的问题。 

政府从今年1月旧至2月28曰，禁止6 

种海产出口，即甘望鱼、沙丁鱼、甘文 

鱼、黄尾鱼、鲳鱼及虾，因部分海产的 

本地需求较低，导致出现严重供过于求 

的现象。 

莫哈末法依兹今日发表新年献词后 

说，有渔民希望政府可通融，让他们出 

口本地市场需求比较低的海产。 

他受询时也提及，禁止出口6种海产 

是农业部的决定，逢要是确保海产在本 

地市场有足够供应，并且稳定鱼价。 

他说，因为佳节和天气会影响渔获， 

海产供应量可能会不足，导致鱼价浮 

动。 

他提及，当局将会寻求永续解决方 

案，提高渔业资源，同时设法保障渔民 

的福利。 

另一方面，莫哈末法依兹说，该局在 

2019年财政预算案中获得约4亿令吉拨 

•莫哈末法依茲（右起）为嘉马鲁丁 

扣上胸章。 

款，将善用于兴建码头、修复码头和提 

升设施等。 

“我们已决定兴建新码头的地点位于 

纳闽，现阶段处于招标程序。” 

此外，莫哈末法兹也计划，推介手机 

应用程式，方便让大家查询海产鱼类的 

每曰市价 

他希望°，当局能与时并进，成为农业 

部旗下最先进的机构。 

出席者包括渔业发展局总监嘉马鲁 

丁。 

Headline Fisheries Development Authority of Malaysia is researching the import of six seafoods
MediaTitle China Press
Date 11 Jan 2019 Color Full Color
Section Nation Circulation 233,713
Page No A19 Readership 1,076,000
Language Chinese ArticleSize 222 cm²
Journalist N/A AdValue RM 4,379
Frequency Daily PR Value RM 13,137



内需较低供应过剩 

本地海产或恢复出口 
(蒲种10日讯）渔业发展局正 

与农业及农基丁业部深人探讨 

是否恢复海产出口，以解决本 

地海产供应过剩的问题， 

农业部是从本月起至2月 

28日，禁止6种海产，即甘望 

鱼、沙丁鱼、甘文鱼、黄尾 

鱼、娼鱼及奸的出口。 

不过，基于部分海产的国 

内需求较低，在禁止出口下， 

造成有关海产严重供过于求， 

渔民的冷冻库甚至W此爆满。 

渔业发展局主席莫哈末法 

兹说，有渔民反映此事，希望 

政府通融，丨丨：他们出口本地市 

场需求较低的海产。 

他今日在该tel发表新年献 

词后指出，农业部是基于佳节 

与天气会影响渔获，为了确保 

本地海产供应充足，并稳定鱼 

价，而决定禁止上述6类鱼的 

出口。 

Headline Local marine products for exports
MediaTitle Nanyang Siang Pau
Date 11 Jan 2019 Color Black/white
Section National Circulation 27,667
Page No A23 Readership 83,000
Language Chinese ArticleSize 144 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,091
Frequency Daily PR Value RM 3,273



Sabah tak naik
tarif, tumpu
bekalan
untuk rakyat
Kota Belud: Sabah tidak akan me-
naikkan kadar tarif air buat masa
sekarang, kata Ketua Menteri, Da-
tuk Seri Mohd Shafie Apdal.
Beliau berkata, apa yang penting

sekarang adalah menstruktur se-
mula, urus tadbir masalah dan
memastikan bekalan air terawat
mencukupi untuk keperluan ra-
kyat.
“Tidak ada ertinya menaikkan

harga air sedangkanmasih banyak
kampung yang tiada bekalan air
terawat, ini yang perlu kita beri
keutamaan.
“Selain itu, untuk memastikan

pengurusan yang baik, mengelak
ketirisan dan kehilangan sumber.

“Apa yang penting bekalan air
mencukupi dan air daripada loji
dapat disalurkanke kampung yang
belum ada air,” katanya media se-
lepas hadir Rumah Terbuka Kris-
mas dan Tahun Baharu Dewan
Undangan Negeri (DUN) Kadama-
ian di sini, semalam.
Sebelum ini, Kementerian Air,

Tanah dan Sumber Asli bercadang
menaikkan tarif air secara ber-
peringkat tahun ini.
Di Kota Bharu, Pengurus Besar

Air Kelantan Sdn Bhd (AKSB), Wan
Mohd Zamri Wan Ismail berkata,
keputusan kenaikan tarif air di Ke-
lantan masih belum boleh dibuat
keranamenungguperbincanganan-

tara kerajaan negeri denganKemen-
terian Air, Tanah dan Sumber Asli.

Mesyuarat dengan kementerian
Katanya, kerajaan negeri akan me-
ngadakan mesyuarat dengan ke-
menterian dalam masa terdekat.
“Kalau kementerian kata tarif air

naik, baru akan naik. Ia tertakluk
kepada keputusan mesyuarat ber-

kenaan.
“Jika kerajaan negeri bersetuju,

maka tarif air akan naik. Kita (AK-
SB) hanya sebagai penyelaras de-
ngan memberi data maklumat ke-
pada kementerian untuk mem-
buat kajian tarif air," katanya
ketika dihubungi, di sini, sema-
lam.
“Penggunaan air di Kelantan ju-

ga antara yang terendah iaitu 170
liter seorang sehari," katanya.
Di Georgetown, Ketua Menteri,

Chow Kon Yeow, menafikan dak-
waan bekas Perdana Menteri, Da-
tuk Seri Najib Razak, kononnya
kerajaan negeri menaikkan tarif
air sebanyak empat kali dalam
tempoh10 tahunpentadbiranDAP
di negeri itu.

Mohd Shafie bersama Timbalan Ketua Menteri, Datuk Seri Madius Tangau (tiga dari kiri); Menteri
Pelajaran dan Inovasi, Datuk Dr Yusof Yacob (dua dari kiri); Menteri Pertanian dan Industri Makanan, Datuk
Junz Wong (dua dari kanan); Pembantu Menteri Pelajaran dan Inovasi, Jenifer Lasimbang (kiri) pada Majlis
Rumah Terbuka Krismas dan Tahun Baru DUN Kadamaian oleh ADUN di Kadamaian yang juga Menteri
Pembangunan Luar Bandar Sabah, Datuk Ewon Benedick (tiga dari kanan) di Kota Belud, semalam.

[FOTO BERNAMA]
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